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ОТ  Д-Р ИНЖ.  ИВАН  МИТЕВ  ЙОНКОВ – ОБЩИНСКИ  СЪВЕТНИК  ОТ  

ГРУПАТА  НА  „БСП-ЛЯВА  БЪЛГАРИЯ” 

 

ОТНОСНО:  НОВО  ГЕОЛОЖКО  И  БАЛНЕОЛОЖКО  ПРОУЧВАНЕ  НА  

МИНЕРАЛНИТЕ  ВОДИ  В  МАРАШ. 

 

     УВАЖАЕМИ  Г-Н  ХРИСТОВ, 

     НА  ОСНОВАНИЕ  ЧЛ.  119  ОТ  ПРАВИЛНИКА  ЗА  ОРГАНИЗАЦИЯ ТА  И  ДЕЙНОСТТА  НА  

ОБЩИНСКИЯ  СЪВЕТ,НЕГОВИТЕ  КОМИСИИ  И  ВЗАИМОДЕЙСТВИЕТО  МУ  С  ОБЩИНСКА  

АДМИНИСТРАЦИЯ  ГР. ШУМЕН,ОТПРАВЯМ  ПИТАНЕ  ПО  СЛЕДНИТЕ  ВЪПРОСИ: 

   1.КАКВО  НАЛАГА  НОВО  ГЕОЛОЖКО  И  БАЛНЕОЛОЖКО  ПРОУЧВАНЕ  НА  МИНЕРАЛНИТЕ  

ВОДИ  В  МАРАШ?КАКВИ  СА  ИЗИСКВАНИЯТА  НА  ПИЛОТНИЯ  МОДЕЛ  НА  МОСВ  КЪМ  ТАКИВА  

ПРОУЧВАНИЯ?КАКВИ  ОБЩИНСКИ  СРЕДСТВА  ЩЕ  СА  НЕОБХОДИМИ  И  ЩЕ  СЕ  ВЪЗСТАНОВЯТ  

ЛИ  ОТ  МОСВ  ВПОСЛЕДСТВИЕ?КАКВИ  СА  ДАННИТЕ  ЗА  ПОСЛЕДНИТЕ  5  ГОД.  НА  

„РЕГИСТРИРАНИТЕ  ЗАБОЛЯВАНИЯ  ПО  КЛАСОВЕ  БОЛЕСТИ,КОИТО  СЕ  ОЧАКВА  ДА  СЕ  

ПОВЛИЯЯТ  ОТ  МАРАШКИТЕ  МИНЕРАЛНИ  ВОДИ”? 

   2.ОБЩИНСКИЯТ  СЪВЕТ  ЩЕ  БЪДЕ  ЛИ  ЗАПОЗНАТ  ПРЕДВАРИТЕЛНО  СЪС  ЗАДАНИЕТО  ЗА  

ОБСЛЕДВАНЕТО  И  ВПОСЛЕДСТВИЕ  С  РЕЗУЛТАТИТЕ  ОТ  НЕГО? 



   3.КАКВИ  ВЪЗМОЖНОСТИ  ПРЕДОСТАВЯ  ПИЛОТНИЯ  ПРОЕКТ  НА  МОСВ  И  КАКВИ  СА  

ВАШИТЕ  НАМЕРЕНИЯ  И  ОЧАКВАНИЯ  ОТ  КАНДИДАТСВАНЕ  ПО  ТОЗИ  ПИЛОТЕН  ПРОЕКТ  НА  

МОСВ?ПИЛОТНИЯ  ПРОЕКТ  ЩЕ  ФИНАНСИРА  ЛИ  ПРЕДПРОЕКТНИ  ПРОУЧВАНИЯ,ПРОЕКТИРАНЕ  

И  ИЗГРАЖДАНЕ  НА  В  И  К  МРЕЖИ,ПЪТИЩА,ПРЕЧИСТВАТЕЛНИ  СЪОРЪЖЕНИЯ  ЗА  БИТОВИТЕ  

И  МИНЕРАЛНИТЕ  ВОДИ  И  В  КАКЪВ  ТЕРИТОРИАЛЕН  ОБХВАТ  И  РАЗМЕР  НА  ФИНАНСОВИТЕ  

СРЕДСТВА?   

   4.ПРЕДВИЖДАТЕ  ЛИ  ВЪВ  ВАШИЯ  МАНДАТ  УСКОРЕНО   ВЪЗСТАНОВЯВАНЕ  НА  БАСЕЙНИТЕ  

ЗА  ПОЛЗВАНЕ  НА  МИНЕРАЛНИТЕ  ВОДИ  ОТ  ЖИТЕЛИТЕ  НА  ОБЩИНА  ШУМЕН,  ПРЕДИ  

ЦЯЛОСНОТО ИМ  РАЗРАБОТВАНЕ  В  БЪДЕЩЕ?ИМА  ЛИ  ЗАЯВЕН  ИНТЕРЕС  ОТ  ПОТЕНЦИАЛНИ  

ИНВЕСТИТОРИ? 

    5.ЩЕ  ИЗПОЛЗВАТЕ  ЛИ  ДАННИТЕ  ОТ  ПРЕДИШНИТЕ  ПРОУЧВАНИЯ  НА  МАРАШКИТЕ  

МИНЕРАЛНИ  ВОДИ  В  Т.Ч. : 

-2004 ГОД.”ХИМИЧЕН  АНАЛИЗ  НА  ВОДАТА  ОТ  НАХОДИЩЕ  МАРАШ,СОНДАЖ  Р-2  ОТ  

ДЪЛБОЧИНА  2800 М.”-  ИЗПЪЛНИТЕЛ  „ГЕОМЕХАНИЧНА  И  ХИМИЧНА  ЛАБОРАТОРИЯ  АД  

ГР.ВАРНА „ 

-2008 ГОД.”ФИЗИКОХИМИЧЕН  И  МИКРОБИОЛОГИЧЕН  АНАЛИЗ  НА  МИНЕРАЛНИТЕ  ВОДИ  В 

С.МАРАШ”- ИЗПЪЛНИТЕЛ-МИНИСТЕРСТВОТО  НА  ЗДРАВЕОПАЗВАНЕТО  ЧРЕЗ  „ НАЦИОНАЛНА  

СПЕЦИАЛИЗИРАНА  БОЛНИЦА  ЗА  ФИЗИКАЛНА  ТЕРАПИЯ  И  РЕХАБИЛИТАЦИЯ”ЕАД  ГР. СОФИЯ. 

-2008 ГОД.”ПРОТОКОЛ  ОТ  ИЗПИТВАНИЯ  НА  ВОДАТА  В  МАРАШ”-ИЗПЪЛНИТЕЛ  

АКРЕДИТИРАНАТА  ЛАБОРАТОРИЯ  ПО  „РАДИОЕКОЛОГИЯ  И  РАДИОИЗОТОПНИ  ИЗСЛЕДВАНИЯ 

„  КЪМ  ИНСТИТУТА  ПО  ПОЧВОЗНАНИЕ  „НИКОЛА  ПУШКАРОВ” 

-2008 ГОД.”ПРОТОКОЛ  ОТ  ИЗПИТВАТЕЛНАТА  ЛАБОРАТОРИЯ  „ЕКОЛАБ” ГР.СОФИЯ  ЗА  НИВАТА  

НА  „РАДИЙ-226”,”ЕСТЕСТВЕН  УРАН”,”ОБЩА  БЕТА  И  АЛФА  АКТИВНОСТ”,СЪДЪРЖАНИЕ  НА  

„НАТРИЙ” 

-2012ГОД. НАУЧНА  ЕКСПЕРТИЗА  ОТНОСНО  „ВЪЗМОЖНОСТИ  И  УСЛОВИЯ  ЗА  РАЗКРИВАНЕ  , 

ДОБИВ  И  ИЗПОЛЗВАНЕ  НА  ПРОМИШЛЕНИ  РЕСУРСИ  ОТ  ТЕРМАЛНАТА  ВОДА  И  

ГЕОТЕРМАЛНА  ЕНЕРГИЯ  В  РАЙОНА  НА  НАХОДИЩЕТО  В  С.МАРАШ  И  ОКОЛНОСТИТЕ  НА  

ГР.ШУМЕН”-ИЗПЪЛНИТЕЛ-ПРОФ.ЩЕРЕВ  И  ДОЦ.ГЕОРГИЕВ    

   6.ЩЕ  ПРЕДПРИЕМЕТЕ  ЛИ  НЕОБХОДИМИТЕ  ДЕЙСТВИЯ  ЧРЕЗ  ОП”РЕГИОНИ  В  РАСТЕЖ” И   

МИНИСТЪРА  НА  РЕГИОНАЛНОТО  РАЗВИТИЕ   ЗА ОСИГУРЯВАНЕ НА ФИНАНСИРАНЕ  ЗА    

ИЗГРАЖДАНЕТО  ДО  2020 ГОД.  НА  В  И  К  МРЕЖИ ,ПЪТИЩА  И  ПРЕЧИСТВАТЕЛНИ  

СЪОРЪЖЕНИЯ  В  СЕЛАТА  МАРАШ  И  САЛМАНОВО  ВКЛ. ДО  ТЕРЕНА-СОБСТВЕННОСТ  НА  

ОБЩИТА  ШУМЕН?КАКВИ  СА  ВАШИТЕ  НАМЕРЕНИЯ  ЗА  ТОЗИ  ТЕРЕН? 

 

 

14.11.2016 ГОД.                                                                        С  УВАЖЕНИЕ:....................................... 

ГР.ШУМЕН                                                                                                          /Д-Р ИНЖ. ИВАН ЙОНКОВ/                                                                                 


